
Zápis z porady vedení konané dne 12. 1. 2015 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Šrubařová, Regner, Rebok, Křenek, Ledvinka, Matyska, 

Bartošek, Novotná Buršíková 

Omluveni: Račanský 

 

1. Zprávy od ředitele  

– Schůzka s divizními o uchopení strategie ústavu proběhne tento týden ve středu 

v 15:30.  

– Na RMU proběhla v pátek schůzka s kvestorem za účasti Ing. Sellnera, pror. Janyšky, 

pror. Černé a doc. Brandejse o využití IRP pro financování IT na MU. Ředitel 

odsouhlasil, že prostředky pro IT ÚVT aktuálně naplánované do IRP 2015 je možné 

řešit z centralizovaných prostředků MU; obdobný souhlas dal i doc.Brandejs za IS. 

Diskuse o rozpočtu pro IT proběhne na kolegiu rektora 20. 1.  

Ředitel požádal pror. Černou o znovuotevření záležitosti e-learningu a jeho podpory 

na MU, zejména ve vztahu v platformě moodle (a případně dalším) a jejich podpory. 

– Příprava na diskusi o strategii IT na MU pro další období: Ředitel pošle kolegiu 

dokumenty z léta – integrovaný dokument (se vstupem od doc. Brandejse) pro pror. 

Janyšku pro IT do DZ a odsouhlasenou strategii internacionalizace MU. 

  

2. Projekty  

– Na schůzce s děkany v úterý pror. Bareš prezentoval pracovní seznam velkých 

projektů OP VVV: za ÚVT a FI tam stále zůstávají jako připravené ty dva velké 

projekty s výstavbou prostor (náš e-IROI) plus ještě (pouze jeden společný) projekt 

bezpečnosti pod vedením prof. Matyáše.  

– 29. 1. bude ve Šlapanicích workshop MU k problematice OP VVV a přípravě 

projektů, za ÚVT se jednání zúčastní Matyska, Křenek, za FI Kozubek, Čermák 

(složení domluveno s děkanem FI). 

– Ředitel vyjádřil jistou obavu z aktuální předpokládané finanční alokace na jednotlivé 

výzvy (příliš nízké částky pro celou republiku); domluven s R. Čermákem na analýze 

formálních požadavků očekávaných výzev a z toho vyplývajících požadavků na 

strategické záměry (obsah) – projekt(y) musí mít úzkou vazbu mezi výzkumem a 

výukou. 

 

3. Strategie  

– Diskuse o dlouhodobém uchopení zpracování a ukládání citlivých medicínských dat. 

Křenek zjistí přístup CEITECu k této problematice.  

– Identity management – nutné rychle dokončit rozpracované činnosti; Michal 

Procházka odpovídá, ale nemá aktuálně dostatečné kapacity. Malinka s Rebokem 

prodiskutují možnosti jeho většího uvolnění a soustředění na problematiku IdM.  

– Ředitel předpokládá, že po vyjasnění strategických cílů by se ÚVT mělo soustředit na 

„vyčištění“ činností, které strategickými směry nebudou pokryty – zejména v těchto 

případech zvážit zastavení podobných aktivit a převedení uvolněných lidských kapacit 

na strategické cíle. 

 

4. Ostatní   

– Zjištěna vysoká režie DUPS při nízkém celkovém zatížení, Malinka a Ledvinka se 

sejdou s Kasprzakem a Rusňákem ohledně dalšího postupu. DUPS by se měly 

významně více využít (zatížit). 



– Regner přechází jako koordinátor univerzitního webu polovinou úvazku na rektorát, 

na ústavu si ponechá dohled nad standardním IT v rámci divize.  

– Příští setkání kolegia s vedoucími by mělo být postaveno na diskusi o strategii ÚVT (a 

ICT na MU obecně) na základě do té doby připravených strategických dokumentů.  

– Regner vyjádřil pochvalu týmu Aleše Ročka za spolupráci s CEITECem CŘS.  

– Malinka informoval o navázání lepší spolupráce se síťaři, poděkoval jim za vstřícnost.  

– Probíhá příprava výměny telefonních ústředen, Regner pošle Šrubařové harmonogram 

prací po HS a jejich budovách, Šrubařová s ním seznámí ostatní tajemníky na jejich 

poradě.  

– Rebok připravuje dodatek smlouvy na servis stávající infrastruktury, omezení servisu 

na naprosté minimum (využití postupně demontovaných ústředen jako zdroje 

případných potřebných náhradních dílů).  

– Proběhla soutěž na nového mobilního operátora – tentokrát na 3 roky, nikdo se 

nepřihlásil (jednou z příčin problematika pokrytí ÚKB signálem). RMU vypíše nové 

výběrové řízení s upravenými podmínkami. Za pravidelnou komunikaci s RMU 

odpovídá Rebok.  

– 19. 12. proběhl výpadek telefonie. Firma fakticky stihla opravu dle podmínek 

smlouvy, ale získané zkušenosti povedou k úpravě způsobu hlášení o vzniku poruchy i 

jejím odstranění. 

– Šrubařová požádala ředitele o stanovení termínů pro výjezdní zasedání a divizní 

o rozmyšlení počtu lidí na výjezdním zasedání, který zašlou tajemnici a na sekretariát 

(odpovídají divizní do 26. 1.). 

– Ředitel stanoví termín pro vědeckou radu. (do 26. 1.) 

– Je již možné jezdit na služební cesty ze zakázky financované z vlastního IP (1802, 

příkazce doc. Dostál).  

– Nový režim chodeb na Botanické – otevřený režim průchozích částí, na večer a víkend 

se zamykají pouze zadní části („krček“). Informace zašle Jati.  

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


